
Ordinær Medlemsmøde d. 9/12-13 på Hjørring Kro kl. 1800 
 
Der er tilmeldt repræsentanter op fra alle vandværker, men ikke alle mødte op. 
 
1. Generelt:  formanden bød velkommen og nævnte de fremmødte værker. 
 
2. Referatet fra sidst blev godkendt 
 
3.Der er indkommen tilbud fra vand analyse institutterne fra Analytech og Euro 
Finns der er en forskel på 69% mellem Analytech og Euro Finns og Analytech var 
billigst. 
Alle vandværker fik mulighed for at tilslutte sig aftalen under mødet, og hvis alle 
er med får vi en ekstra rabat på 10% 
 
4.  Team Jord og Vand repræsenteret af Mette Skovmand og Knud Mikkelsen Mette 
Skovmand gennemgik indberetningssystemet, som bliver elektronisk fra næste år, som 
foregår på www.hjoerring.dk med brug af NEMID. 
Knud Mikkelsen ville gerne have at vi medlemmer vil ytre hvis der er noget de kan 
gøre for at hjælpe os med noget der gør det lettere for os. 
Vi diskuterede lidt omkring digitalisering af ledningsnet og om hjælp til at få 
kort. 
Der blev fra Hjørring vandselskab givet tilbud om hjælp til Digitalisering af 
ledningskort vi skal blot henvende os til selskabet. 
Der er også brugt hjælp fra Energi Nord til tegningsmateriale nogle steder. 
 
Der blev diskuteret om flytte opgørelser som ikke altid når ud til det enkelte 
vandværk og mange gange ved vandværket ikke aflæsning og ny adresse. 
Thermo fotograferings debatten tages op igen i det nye år. 
Da der er valg til bestyrelsen i Hjørring Vandselskab kan der vælges en 
brugerrepræsentant, hvor der var nogle der mente at valget var "Hemmeligt" 
så det næsten, ikke var muligt at stille op eller stemme på kandidaterne. 
Dir. Tommy Mostrup fra Vandselskabet berettede at en post i bestyrelsen ikke er en 
repræsentation fra nogen eller noget, men kun for at arbejde for selskabets drift 
alene. 
 
5. Evt. 
 

http://www.hjoerring.dk/

